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Şeful ANAF: Îmi doresc predictibilitate fiscala, pentru ca si noi suntem o victima a

schimbarilor legislative

Presedintele Agentiei Nationale de  Administrare Fiscala, Lucian Heius, a declarat marti ca îsi doreste o 

predictibilitate fiscala, pentru ca si ANAF este o victima a  schimbarilor legislative, si nu îi este usor tot

timpul sa se modifice  legile si sa fie obligata, astazi, sa analizeze o speta într-un mod, iar  mâine în alt mod. 

"Noi, ANAF-ul, suntem într-un plin proces de modernizare. Digitalizarea  de care se vorbeste foarte mult este doar

o mica parte din ceea ce vrem  sa facem la ANAF, din viziunea pe care o avem pe termen mediu si lung si  cred ca

drumul pe care ANAF-ul a pornit este drumul corect si pe care  trebuie sa îl continuam. Dar pentru a face acest

lucru am nevoie de  sprijinul dumneavoastra (mediul de afaceri, n.r.), agentii economici  onesti, a fi alaturi de noi,

a ne sprijini, a ne spune unde gresim si sa  încercam sa realizam într-adevar acest parteneriat pe care îl dorim cu 

totii. S-a vorbit aici foarte mult si nu numai aici, de fiecare data  când ne întâlnim, de predictibilitate, ca e fiscala

sau ca e de alta  natura. Da, si eu îmi doresc o predictibilitate fiscala, pentru ca  suntem si noi o victima, la fel cum

sunteti si dumneavoastra, a  schimbarilor legislative. Sa nu credeti ca noua ne este usor tot timpul  sa se modifice

legile si sa fii obligat, astazi, sa analizezi o speta  într-un mod, mâine în alt mod. Dar tot împreuna putem sa

realizam si  aceasta deziderat la care dorim toti sa ajungem, la un Cod fiscal, un  Cod de procedura fiscala care sa

nu se schimbe cel putin doi ani de  zile. Dumneavoastra trebuie sa aveti un plan de business corect, noi sa  stim

exact ce sa urmarim si ce sa facem", a afirmat Heius, într-  dezbatere de specialitate.

Acesta a mentionat, totodata, ca mediul de afaceri din România corect  trebuie sa colaboreze cu autoritatile pentru

a preîntâmpina concurenta  neloiala a altor firme care creeaza prejudicii prin evaziune fiscala sau  munca "la

negru".

"De multe ori, noi, ANAF-ul, suntem analizati doar din punctul de vedere  al colectarii de venituri bugetare, daca

asiguram sau nu asiguram  sursele de venituri pentru functionare a statului, un lucru important de  altfel, dar în

acelasi timp cred ca noi, ANAF, alaturi de alte  institutii ale statului, trebuie sa cream un climat economic favorabil

pentru mediul de afaceri si trebuie sa protejam si piata concurentiala  româneasca. Daca 93% dintre contribuabilii

români îsi declara la timp  impozitele si taxele, daca 86% din contribuabilii îsi platesc impozitele  si taxele la timp,

din pacate, exista si alt gen de agenti economici  care fie fac evaziune fiscala, fie folosesc munca la negru, fie fac 

contrabanda sau alte lucruri incorecte si ilegale si care produc o  concurenta neloiala dumneavoastra, cei care va

luptati sa pastrati  business-urile corecte, sa vi le dezvoltati, sa va achitati la timp  impozitele si taxele. Şi aici

trebuie sa lucram împreuna, noi în  special, dar cu ajutorul dumneavoastra, pentru a elimina, pentru a asana  piata

concurentiala de asemenea oameni, pentru ca ei va fac o  concurenta neloiala si va creeaza prejudicii importante în 

business-urile dumneavoastra", a spus Lucian Heius.

Afacerile românesti în noul context economic, dar si programele de  redresare economica adresate firmelor, au fost

pe agenda subiectelor  abordate, marti, în cadrul celei de-a VI-a editii a evenimentului  "Forumul Capitalului

Românesc".

page 1 / 1


